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Concept verslag Algemene Ledenvergadering maandag 27 maart 2022 

 

Aan- en afwezigen: zie bijlage “Aan- en afmeldingslijst ALV 27.03.2023” 

 

1. Opening: Jan Foppen opent voor het laatst, als voorzitter, de ALV om 20.05 

uur de vergadering en heet de aanwezige leden van harte welkom .  

 Inventarisatie Rondvraag punten: er is een lijst rond gegaan waarop 

de leden aan kunnen geven, of zij een punt in willen brengen. 

 Mededelingen van het bestuur; aan de aanwezige leden wordt 

gevraagd om na te denken wie in de Kascontrolecommissie zitting wil 

nemen. Willem Janssen en Betty Woudenberg geven aan in de 

commissie zitting te willen nemen. Er is echter plaats voor 1 nieuw lid, 

omdat er altijd een bestaand lid zitting voor een tweede termijn blijft 

zitten. Samen hebben Willem en Betty besloten dat Willem zitting 

neemt. 

 

2. Concept verslag van 10 oktober 2022: er worden geen opmerkingen 

geplaatst, het verslag wordt goed gekeurd. 

 

3. Besluiten-/actielijst:  

 De sjaals zijn van de baan; het blijven petten en volgende week kan 

er worden gepast (eigen pet meenemen s.v.p.) 

 De schipperstrui is van de website gehaald 

 Notitie van Hans Rijnders is in de bestuursvergadering besproken en 

Hans heeft reactie ontvangen 

 Instellen vertrouwenspersoon wordt nog besproken in de 

bestuursvergadering 

 Nieuwe Beach-flags zijn aangeschaft 

 Walk of Fame; zie verslag Promocommissie 

 Aan- en afmeldingen voor optredens en repetities begint beter te 

lopen 

 Stemtest; hier is binnen de Koorcommissie nog geen aandacht 

besteedt, wordt nog opgepakt 
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 Extra muziekinstrumenten inzetten staat ook nog op de agenda van 

de Koorcommissie 

 

4. Voordracht nieuw bestuursleden:  

Er hebben zich twee leden aangemeld als bestuurslid; te weten Riet 

Wartenbergh als voorzitter en Coby Knuijt als Algemeen bestuurslid. Jan 

Foppen, de huidige voorzitter, geeft Coby als eerste het woord om zich te 

presenteren. 

 Coby Knuijt geeft aan dat zij nieuwsgierig van aard is en zaken uit de 

1e hand wil weten. Verder heeft zij in het verleden al eerder in het 

bestuur geparticipeerd als secretaris, deze periode heeft zij als leuk 

en interessant ervaren. Nu heeft Coby geopteerd voor de functie van 

Algemeen bestuurslid. 

Vervolgens krijgt Riet Wartenbergh het woord: 

 Riet Wartenbergh heeft e.e.a. op papier gezet en zet haar 

motivatie uiteen. << iets meer dan 1 jaar geleden werd ik 

geënthousiasmeerd om lid te worden van het Shantykoor. In het 

afgelopen jaar is mijn enthousiasme alleen maar groter geworden 

mede omdat het koor niet alleen bestaat uit mannen, maar ook 

bezet wordt door dames. Het geheel geeft maar meer energie, 

waardoor ik mij positief wil inzetten voor het koor. Al snel bleek dat 

de huidige dirigent op zoek was naar een vervanger en de huidige 

voorzitter naar een opvolger.  

In deze volgorde heb ik mij voorzichtig aangemeld; eerst al 

plaatsvervangend dirigent en later als mogelijke 

bestuurslid/voorzitter. Mijn motivatie om te opteren voor de 

voorzittersfunctie komt uit mijn gedrevenheid om iets voor én met 

het Shantykoor te doen. De vereniging steekt als verenging zo 

goed in elkaar; niet eerder heb ik meegemaakt dat er zóveel 

vrijwilligers actief zijn in commissies en daar buiten. Dit maakt dat 

ik enthousiast ben geworden om voorzitter te worden. >>  

 

5. Raadpleging van de ALV over de wisseling van bestuursleden:  

 Coby als Algemeen Bestuurslid; Door Willem Janssen wordt de vraag 

gesteld, of er geen belangenverstrengeling optreedt als Coby 

bestuurslid wordt, omdat John ook bestuurslid/penningmeester is!  
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Jan Foppen geeft aan dat dit binnen het huidige bestuur besproken is 

en dat het bestuur heeft aangegeven dat zij hier geen bezwaar in zien 

en wel omdat beide personen professioneel genoeg zijn om dit te 

kunnen scheiden. 

De ALV is akkoord met de benoeming van Coby. (besluit) 

 Riet Wartenbergh: De ALV gaat unaniem akkoord met de benoeming 

van Riet als Bestuurslid/voorzitter. (besluit) 

Jan Foppen vraagt beide dames naar voren te komen en feliciteert hen met de 

benoeming en installeert de beide dames als nieuwe bestuursleden. Jan Foppen en 

Jan van Veen wisselen van plaats met Riet en Coby. 

Riet, als kersverse nieuwe voorzitter, bedankt beide heren voor hun jaren lange 

positieve  inzet voor het koor en overhandigd aan beide heren een mooie bos 

bloemen, namens de ALV. 

                                                              PAUZE  

Riet neemt de vergadering over en vervolgt haar aanstelling speech:  

<<  zij geeft aan als voorzitter te doen wat van haar verwacht wordt, zoals de 

vergaderingen voor te zitten, zaken die onduidelijk zijn uit te leggen en eventuele 

veranderingen door te spreken en toe te lichten aan desbetreffende commissies.  Ik 

wil gaan voor een dienend voorzittersschap met als doel dat dit Shantykoor 

succesvol ís en blijft met behulp van iedereen. Een succesvol koor is en koor 

wanneer het plezier in het zingen van ze afstraal end at krijgen wij alleen samen 

voor elkaar.  

Extra complimenten gaan uit naar Jan van Tiggelen en Huub Rol die de veranderde 

shanty-teksten hebben bijgewerkt en aangepast. Ook een compliment aan alle 

leden van het Shantykoor voor het zo soepel omgaan met alle veranderingen van 

de liedjes.>> 

 

6. Financiën: de penningmeester geeft aan dat hij de zaken van de vorige 

penningmeester heeft overgenomen en dat er nogal wat onduidelijkheden in 

de cijfers waren. Iedere penningmeester heeft zijn eigen stijl va financieel 

beheer m.a.w. doet het op zijn eigen wijze. John heeft getracht de 

onduidelijkheden te verklaren, wat hem slechts ten dele is gelukt. John heeft 

de financiële verantwoording op schrift gesteld en vraagt aan de aanwezige 

leden of er vragen zijn. Edze Hiemstra complimenteert John met het  
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duidelijke overzicht en zegt dat zelfs hij nu de cijfers kan interpreteren. Wel 

heeft Edze nog een vraag m.b.t. de kostenpost consumpties, er is een 

discrepantie tussen inkoop en ontvangsten!  John geeft aan dat dit enerzijds 

komt omdat inkoop prijs anders ligt dan de verkoopprijs (prijs die leden 

betalen voor een consumptie), maar ook omdat er momenten zijn dat, zoals 

nu tijdens de ALV, consumpties op kosten van de verenging gegeven 

worden. 

 

In de begroting zijn er een aantal kostenposten die om verduidelijking 

vragen. De hogere inkomsten komen o.a. doordat er meer leden zijn 

ingeschreven. In tegenstelling tot de huurprijs van ons repetitielokaal, deze is 

hoog! Wel is John in contact met de verhuurder over de avonden dat wij een 

gebruik maken van de ruimte; deze avonden worden niet in rekening 

gebracht. De kosten betreffende de inventaris zijn opgevoerd voor o.a. het 

aanschaffen van een nieuwe headset, nieuwe laptop, Ten slotte staat er ook 

een bedrag begroot voor een notaris. Dit heeft te maken met de wettelijke 

regeling, dat verenigingen moet voldoen aan de Wet Bestuur en Toezicht 

Rechtspersonen (WBTR). 

 

7. Verslag Kascontrolecommissie: namens de Kascontrolecommissie neemt 

Joop Zuithoff het woord. Hij geeft aan dat hij samen met Frans Snoeijs ca. 3 

uur bij John hebben gezeten om de financiële stukken door te nemen. John 

heeft de heren verklaart hoe hij de zaken heeft overgenomen en met welke 

problemen hij te kampen heeft gehad. Joop geeft aan dat zij de 

boekhouding, voor zover praktisch uitvoerbaar, alle stukken en bescheiden, 

betrekking hebbende op de exploitatie over de periode 1 januari 2022 t/m 31 

december 2022 te hebben gecontroleerd en akkoord bevonden. De heren 

hebben niet alle facturen nagelopen, maar hebben het volste vertrouwen dat 

John naar eer en geweten de financiën zoveel mogelijk op orde heeft 

gekregen. De Kascontrolecommissie verzoekt derhalve de vergadering om 

de bestuurder te déchargeren voor het gevoerde financiële beleid over de 

periode 1 januari 2022 t/m 31 december 2022. De aanwezige leden gaan 

ermee akkoord en de bestuurder wordt gedéchargeerd. (besluit) 

 

De nieuwe Kascontrolecommissie wordt ingesteld; te weten:  Joop Zuithoff 

en Willem Janssen. 
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8. Verslagen: niet van alle commissies is er een schriftelijk verslag ontvangen; 

van de commissies waar geen verslag is binnen gekomen, wordt de 

mogelijkheid geboden om het jaar mondeling toe te lichten. 

 

 Verslag Secretaris: bij de agendastukken heeft de secretaris zijn 

verslag toegevoegd. Na de verplichte Covid 19 rustpauze is in 2022 

weer een langzaam begin gemaakt met optredens; zoals o.a. tijdens 

de Floriade, het Havenfestival “Zomer in Haven. Helaas zijn de 

optredens op de cruiseboten allemaal geannuleerd, wat een derving 

van inkomsten tot gevolg had.  

Wel is het leden aantal enorm gestegen, met gevolg dat dit een 

positief effect heeft op de inkomsten (contributies). Eind 2022 stond 

de teller op 54 leden. Ook zijn de diverse commissies weer tegen het 

licht gehouden en enkele commissie hebben een wisseling van leden 

doorgemaakt.  

 

 Verslag Geluid: van de mensen van het geluid is geen schriftelijk 

verslag binnen gekomen, maar Willem Versluijs krijgt van de voorzitter 

het woord om e.e.a. te zeggen. 

Willem geeft aan dat er veel problemen waren met he geluid mede 

omdat de “aarde” niet optimaal functioneerde, waardoor de 

microfoons frequent een hoge piep-, of lage brom toon liet horen. Ook 

hebben de mensen van het geluid advies gekregen van een 

geluidstechnicus. Met de aanschaf van enkele nieuwe microfoons 

hoopt men dat de problemen grotendeels zijn opgelost. 

 

Voorts kaart Willem het probleem van het opruimen aan. Ondanks dat 

er een aantal leden structureel helpen om het materiaal op te ruimen, 

komt het toch weleens voor dat er aan de bar gedronken wordt, terwijl 

er nog een kar met materiaal in de repetitieruimte staat om opgeruimd 

te worden. Willem vraagt hiervoor aandacht! 

 

 Verslag Kledingcommissie: bij afwezigheid van Marten de Vrij 

neemt René Post het woord. René vestigt de aandacht voor een 

recent probleem en wel t.a.v. de petten. Vorige week is de 

Kledingcommissie nog in gesprek geweest met het bestuur, waarna 
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zij  

 

een terugkoppeling hebben gedaan aan de dames. Conclusie van het 

gesprek is, dat de petten blijven en dat er wel opnieuw naar de maat 

gekeken gaat worden. Gevraagd wordt om aankomende 

repetitieavond de pet mee te nemen, opdat er opnieuw de maat 

genomen kan worden en de pet eventueel omgeruild kan worden 

tegen aan andere/ betere maat. 

 

 Verslag Koorcommissie:  

In 2022 heeft het Shantykoor van maart 16 x opgetreden én zoals in 

het verslag van de secretaris is vermeld, waren alle optredens op de 

cruiseboten geannuleerd. Het optreden op de Floriade was geen 

succes omdat wij op een achteraf plekje waren neer gezet en er 

weinig publieke belangstelling was. 

Ook was er in 2022 een lijst van shantys opgesteld die wij voorlopig 

niet meer zouden zingen. Deze lijst is later weer herroepen. 

 

Tot op de dag van vandaag (27 maart 2023) heeft het koor veel 

veranderingen doorgemaakt. Één van de veranderingen was dat ook 

dames in het koor werden toegelaten, dit is tot op heden zeer positief 

uitgepakt. 

Achter de schermen is er hard gewerkt aan het aanpassen van de 

teksten. Coby heeft een oefenavond georganiseerd en er volgen 

meerdere. 

 

Het binnen halen van optredens wordt binnenkort overgenomen door 

Marian de Veth. 

Er zijn al een paar optredens aangevraagd; zoals in Almere Haven 

“De Harmonie”  en mogelijk op de camping “Waterhout”. Samen met 

Marian zal ik (Jan van Veen) er persoonlijk langs gaan. 

 

 Verslag Materiaalcommissie: er is weinig nieuws te melden uit de 

materialencommissie, buiten dat de aanhanger gerepareerd is en 

gebruikt wordt voor het vervoer van de materialen naar optredens. 

Nog twee aandachtspunten zijn a) de koppeling en b) de assen. 

Verder heeft Judith het op zich genomen om tijdens onze optredens 

de benodigde materialen uit te delen! 
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Onze “klussenier” Frans Snoeijs heeft op verzoek van Jos een slot op 

de voorraadkast gemonteerd en tevens een extra kast voor opslag 

gemaakt; waarvoor onze dank!  

 
 

 Verslag Promocommissie:  

in de commissie neem Fred Loupias de plaats in van Jan Foppen. 

(besluit) Helaas hebben wij afscheid van Jan Clements moeten 

nemen, als gewezen  journalist was Jan een waardevolle aanwinst 

geweest. De Promocommissie bedankt Jan dan ook voor de tijd en 

inzet die hij aan het Shantykoor heeft besteed. 

 

het aantal sponsoren is wederom gewijzigd, er hebben zich recent 2 

sponsoren afgemeld De wisseling van sponsoren maakt dat de 

beach-flags vernieuwd moeten worden. 

 

 dit jaar is het niet gelukt om een tegel te krijgen in de “Walk of Fame”. 

Edze is geen lid meer van de jury en voor diegene die interesse heeft, 

kan zich bij de gemeente aanmelden. 

 

Sponsorklicks: ten opzichte van andere verenigingen blijven wij enorm 

achter. Bij heel veel online winkels krijgt de vereniging een bepaald 

percentage van de online besteding, als je via “Sponsorklicks” naar 

desbetreffende site gaat. Zeg het voort!! 

 

 Lief en Leed: 

i. Fred Steen is weer terug in het koor 

ii. Martin Piekstra heeft afgelopen donderdag wederom een 

cytostatica kuur gekregen 

iii. Cees den Uijl gaat nog niet erg vooruit, maar komt 

waarschijnlijk a.s. maandagavond (3 april) weer op de repetitie 

iv. Eddy Jool heeft nog last van zijn kwaal; het is niets ernstig, 

maar wel erg vervelend 

v. Hans Rijnders is terug uit Spanje, heeft nog niet alle uitslagen 

binnen. Ook Hans komt volgende week, 3 april, weer op de  
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repetitieavond. 

 

 Feestcommissie:  

Namens de Feestcommissie krijgt Marian van Deth het woord.  

 

Marian geeft aan dat de commissie de Kerstborrel heeft 

georganiseerd. Dit was een vraag van het bestuur die op korte termijn 

gerealiseerd moest worden. De commissie heeft haar schouders er 

onder gezet met als resultaat een leuke en gezellige Kerstborrel.  

 

Een volgende vraag ligt al bij de commissie en dat is het organiseren 

van een BBQ medio van dit jaar. Ook hier zal de commissie haar 

schouders onder zetten en komt er t.z.t. bij de leden op terug. 

 

Marian stelt de vraag, wat voor budget er gereserveerd is voor het 25 

jarig jubileumfeest. Dit komt terug in de rondvraag. 

 

 

9. Wvttk/Rondvraag: 

 Marian van Deth:  

*) vraagt aan de leden of er interesse is om mee te gaan naar Sail in 

Den Helder. Het lijkt haar leuk en gezellig om als groep naar de sail te 

rijzen. Jan van Veen geeft aan dat hij getracht heeft om contact te 

krijgen met de organisatoren van de Sail Den Helder, maar er is niet 

op zijn mail gereageerd. 

*) Verder vraagt Marian wie contactpersoon vanuit het bestuur voor de 

Feestcommissie wordt? Dit zal binnen het bestuur besproken worden 

en zal z.s.m. naar de Feestcommissie terug gekoppeld worden. (actie) 

 

 Herman van Groen: sluit aan bij de opmerking van Marian betreffende 
het budget voor het 25 jarig jubileumfeest. Hij geeft aan dat hij hoopt 
dat het niet zo gaat lopen als met het 20 jarig jubileumfeest. Er was 
toen te weinig budget gereserveerd, de overige financiën zijn door 
Edze opgehaald via het Cultuurfonds Almere (compliment voor Edze). 
Herman en de Feestcommissie gaan ervan uit dat er  20.000 euro 
noodzakelijk is om een goed feest te organiseren. Zij vragen aan het 
zittende bestuur een toezegging dat dit bedrag gereserveerd wordt.  
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De Penningmeester geeft aan dat er momenteel 2500 euro per jaar  
 
wordt gereserveerd en dat houdt in dat er in 2026 12.500 euro 
gereserveerd is! Het bestuur geeft aan dat er op dit moment geen  
toezegging gedaan kan worden, maar zij zullen het in de 
bestuursvergadering bespreken. (actie) 
 

 Hein Hensen: vraagt of er de mogelijkheid is om nogmaals een CD op 

te nemen. De huidige CD is van het 10 jarig bestaan. Dit punt zal 

meegenomen worden naar de bestuursvergadering. (actie) 

 

 Willem Janssen:  

*) bedankt Jan van Veen voor zijn inzet als dirigent. Wel plaatst 

Willem een positieve kanttekening te weten, of Jan en Riet gesproken 

hebben om elkaar af en toe te vervangen, ook tijdens de 

repetitieavonden. Jan neemt dit mee en bespreekt het met Riet. 

(actie) 

 *) vraagt of er nog een vervolg komt op de solistenavond?. Coby is 

hier al mee bezig en komt er binnenkort op terug. (actie) 

 

10. Riet Wartenbergh: bedankt Huub Rol en Jan van Tiggelen voor het vele werk 

dat zij geleverd hebben om de wijzigingen in de songteksten te verwerken en 

zij complimenteert het hele koor.  

 

Sluiting: Onder dankzegging in het gestelde vertrouwen in haar als voorzitter, 

sluit Riet om 21.45 uur de vergadering. 

 

Volgende vergadering: 23 oktober 2023 
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